
P R O T O K Ó Ł NR  29/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Rawskiego 

odbytego w dniu 14 października 2024 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Zarządu, zgodnie 

z załączoną listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach brali udział: Pan Tomasz Nowicki - Dyrektor Wydziału 

Organizacyjnego, Pan Piotr Kucharski – Dyrektor Wydziału Infrastruktury, Pan 

Andrzej Latek – Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej. Posiedzeniu 

przewodniczył Starosta Rawski – Adrian Galach.  

Następnie przystąpiono do realizacji następującego porządku obrad, który został 

przyjęty jednogłośnie: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Przedstawienie informacji w sprawie planowanego audytu w szkołach. 

4. Wniosek Sołtysa wsi Dziurdzioły p. Janiny Ornafy o budowę chodnika.  

5. Powołanie komisji i wyznaczenie terminu przeglądu dróg powiatowych. 

6. Prośba dyrektora SP w Konopnicy p. Moniki Męcina o pilny wgląd w 

drzewostan alei zabytkowej w pasie drogowym Konopnica-Żydomice 

(okolice szkoły). 

7. Prośba o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie 

wyniesionego przejścia dla pieszych i zatoki autobusowej w obrębie wiaty 

przystankowej na ulicy Wiejskiej w Białej Rawskiej (4122E). 

8. Porozumienie do Umowy nr 268/2024 („Rozbudowa Szpitala Św. Ducha 

w celu utworzenia oddziału geriatrii i opieki długoterminowej wraz z 

adaptacją pomieszczeń na oddział geriatryczny”). 

9. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmian w budżecie na 

2024 rok. 

10. Uchwała Zarządu Powiatu Rawskiego w sprawie zmiany planów 

finansowych budżetu Powiatu Rawskiego na 2024 rok. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Otwarcia posiedzenia Zarządu Powiatu o godzinie 13:00 dokonał Starosta 

– Adrian Galach, witając zaproszonych gości oraz członków Zarządu.  

Ad. 2 Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu uwag nie zgłoszono. 

Został przyjęty jednogłośnie. Do propozycji porządku Zarządu również uwag nie 

zgłoszono. 



Ad. 3 Dyrektor Wydziału Polityki Społecznej Pan Andrzej Latek przedstawił 

informację w sprawie planowanego audytu w szkołach. Zarząd postanowił o 

odstąpieniu od zawierania umowy z firmą Aesco na wykonanie audytu. Powody 

podano w załączonym piśmie, które stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 4 Dyrektor Infrastruktury Pan Piotr Kucharski omówił wniosek Sołtysa wsi 

Dziurdzioły Pani Janiny Ornafy o budowę chodnika. Zarząd zapoznał się ze 

sprawą. Zlecił Dyrektorowi odpowiedź na pismo Pani Sołtys, oraz wyraził 

gotowość do budowy chodnika jeśli pojawią się środki w budżecie na dane 

zadanie. 

Ad. 5 Burmistrz miasta Rawa Mazowiecka zwrócił się z prośbą o powołanie 

komisji i wyznaczenie terminu przeglądu dróg powiatowych w granicach 

administracyjnych miasta Rawa Mazowiecka celem zaplanowania i 

uwzględnienia zakresu zadań do ujęcia w budżecie finansowym na rok następny 

i planach wieloletnich. Burmistrz ze swojej strony do składu komisji wyznaczył 

Panią Inspektor Krystynę Misiak. Dyrektor Piotr Kucharski wyznaczył 

kierownika Ryszarda Studzińskiego i zastępcę Dyrektora Infrastruktury 

Sebastiana Gromka. 

Ad. 6 Dyrektor Wydziału Infrastruktury przedstawił prośbę dyrektora SP w 

Konopnicy Pani Moniki Męcina o pilny wgląd w drzewostan alei zabytkowej w 

pasie drogowym Konopnica-Żydomice (okolice szkoły). Zarząd zapoznał się ze 

sprawą i z ewentualnymi kosztami usunięcia drzew i ich pielęgnacją (koszt około 

15 000 zł). Zadanie będzie ujęte w budżecie przyszłorocznym. 

Ad. 7 Zarząd rozpatrzył prośbę Zastępcy Burmistrza miasta Biała Rawska 

przedstawioną przez Pana Piotra Kucharskiego o zabezpieczenie środków 

finansowych na wykonanie wyniesionego przejścia dla pieszych i zatoki 

autobusowej w obrębie wiaty przystankowej na ulicy Wiejskiej w Białej Rawskiej 

(4122E). Po odbyciu wizji terenowej stwierdzono iż warunki techniczne nie 

pozwalają na zatokę. Koniecznym jest wykonanie kilku zadań tj. zmiana 

lokalizacji przystanku autobusowego, który obecnie jest umiejscowiony na 

wprost skrzyżowania ul. Wiejskiej z drogą wewnętrzną, co może powodować 

bezpośrednie zagrożenie w ruchu drogowym, a także wykonanie chodnika po 

stronie przystanku autobusowego. Z uwagi na sytuację ekonomiczną Powiatu 

Rawskiego oraz ograniczoną szerokość pobocza rozważany jest wariant 

ekonomiczny przystanku w formie drogowego znaku P-17 „linia przystankowa”. 

 

Ad. 8 Zarząd Powiatu Rawskiego wyraził zgodę na zawarcie porozumienia do 

Umowy nr 268/2024 w celu formalnego dostosowania do warunków Polskiego 

Ładu. 

 



 

Ad. 9 Zarząd przyjął Uchwałę nr 69/2024 w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Rawskiego na rok 2024, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Ad. 10 Zarząd przyjął Uchwałę nr 70/2024 w sprawie zmiany planów 

finansowych budżetu Powiatu Rawskiego na rok 2024, stanowiącą załącznik nr 3 

do protokołu. 

Ad. 11 W sprawach różnych głosów nie było. 

 

Ad. 12 Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Zarządu – 

Starosta Rawski Pan Adrian Galach dokonał o godzinie 13:45 zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

W załączeniu: 

- załączniki wymienione w treści protokołu. 

 

Sporządziła: Ewelina Zawadzka 

 

 

Zarząd Powiatu: 

Adrian Galach Starosta Rawski ........................................................ 

Justyna Walczak Wicestarosta .......................................................... 

Lech Owczarek Członek Zarządu ..................................................... 

Stanisław Skoneczny Członek Zarządu ............................................ 

Jarosław Uchman Członek Zarządu .................................................. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


